

Durchführungsbestimmungen (DB) Implementing Regulations (IR)

WELTRANGLISTE - WELTREKORDE WORLD RANKING LIST - WORLD RECORDS

Sektion Ninepin Bowling Classic in der WNBA (NBC) SECTION NINEPIN BOWLING CLASSIC IN THE WNBA (NBC)

STAND: 01.07.2024
VALID: 1ST JULY 2024
(Version 4.0)

DER OFFIZIELLE WORTLAUT DIESER DURCHFÜHRUNGSBESTIMMUNGEN WIRD IN DEUTSCHER
SPRACHE – WIE ABGEDRUCKT – GEFÜHRT. IM FALLE WIDERSPRÜCHLICHER AUSLEGUNGEN
HAT DIE DEUTSCHE VERSION VORRANG.

THE OFFICIAL TENOR OF THESE IMPLEMENTING REGULATIONS IS WRITTEN IN GERMAN LANGUAGE
AS PRINTED OUT. IN CASE CONTRADICTORY INTER

Venue and Office
Section Ninepin Bowling Classic

Siehe Home Page NBC
Austria
Banking-account of NBC
VR Bayreuth Germany

ZVR 824 389 542 over <http://zvr.bmi.gv.at>

Phone

Fax

Email secretariat@wnba-nbc.com

Website <http://www.wnba-nbc.com>

Account-number 710 857 BLZ 773 900 00

Office Secretary General

Josip Kartelo (NBC Office)

Horvacanska cesta 29

HR – 10 000 Zagreb

Croatia

IBAN DE 74 7739 0000 0000 7108 57

Mobil +385 91 784 22 01

e-Mail secretariat@wnba-nbc.com

BIC GENODEF1BT1

1 Weltrangliste

1.1 Führung der Ranglisten

Die NBC führt eine Weltrangliste die ständig fortgeschrieben werden.

1.2 Veranstaltungen mit Ranglistenpunkten

Ranglistenpunkte werden bei folgenden Veranstaltungen vergeben, und zwar

- a) Weltmeisterschaften Damen und Herren
- b) Europäischemeisterschaft Damen und Herren
- c) NBC-Mannschaftswettbewerben (Weltpokal, Europapokal, NBC-Pokal)
- d) Champions League Ninepin Classic

1.3 Weltranglistenpunkte

Weltranglistenpunkte werden entsprechend der Platzierung im jeweiligen Wettbewerb wie folgt vergeben.

1.3.1 Anzahl der Punkte für Weltranglistenwettbewerben

Die Anzahl der Punkte für jeden Wettbewerb wird im Anhang dieser IR festgelegt.

1.3.2 Reihung zur Punktevergabe

Für die Reihenfolge der Rangliste werden alle Punkte aus folgenden Wettbewerben addiert, sortiert nach Platzierungsreihenfolge:

- a) Weltmeisterschaften Damen und Herren
- aa) Mannschaftswettbewerbe
Ein Athlet gelangt nur dann in die Rangliste, wenn er mindestens 3 vollständige Spiele bestritten hat. Punkte der Rangliste nach Durchschnitt aller gespielten Spiele (es müssen alle Würfe ohne Auswechslung gespielt werden), sortiert nach Platzierung in absteigender Reihenfolge. Bei Gleichheit der durchschnittlichen Kegel gilt Punkt 6.3.3 ISO (es wird der Durchschnitt gezählt).
- ab) Einzelwettbewerbe WM (Einzel Classic, Paar, Kombinationswertung, Einzel Sprint und Tandem / Mixed)
Ranglistenpunkte nach der Platzierung im Wettbewerb.
- ac) Beste Einzelergebnisse pro Wettbewerb (Einzel, Paar und Team)
Zusätzliche Punkte werden für das beste Einzelergebnis in einem Wettkampf gemäß Anhang 1 vergeben. Für jeden Athleten gilt nur 1 bestes Ergebnis pro Wettkampf, sortiert nach Platzierungsreihenfolge. Bei gegebener Kegelgleichheit gilt Abbildung 6.3.3 ISO.

1 World Ranking List

1.1 Keep of Ranking Lists

The NBC keeps a World Ranking List which will be updated permanently.

1.2 Events with World Ranking List Points

World ranking list points will be awarded at the following events:

- a) World Championships Women and Men
- b) European Championships Women and Men
- c) NBC Club Team's Competitions (World Cup, European Cup and NBC Cup)
- d) Champions League Ninepin Classic

1.3 World Ranking List Points

World Ranking List Points are awarded in accordance with the ranking of the respective competition as follows.

1.3.1 Number of points for World Ranking List Competitions

The number of points for each competition is defined by Appendix of these IR.

1.3.2 Ranking for awarding points

For the order of the ranking list, all points from the following competitions are added up, sorted in descending order of placing:

- a) World Championships Women and Men
- aa) Teams Competitions
An athlete enters the ranking only if played at least 3 full matches. Ranking list points by average of all full matches played (must play all balls without substitution), sorted in descending order of placing. If there is an equality of average pins, point 6.3.3 ISO is valid (the average is counted).
- ab) Single WCH competitions (Single Classic, Pair, Combination, Single Sprint and Tandem / Mixed)
Ranking list points by placement in the competition.
- ac) Best single results per competition (Single Classic, Pair and Team)
Additional points are awarded for the best single result in a competition as specified in Appendix 1. Only 1 best result per competition is valid for each athlete, sorted in descending order of placing. If there is an equality of pins, figure 6.3.3 ISO is valid.

b) Europäische Meisterschaft Damen und Herren

ba) Wettbewerbe: Einzel, Paar-Mix, Kombination und Einzel-Sprint
Ranglistenpunkte nach der Platzierung im Wettbewerb.

bb) Beste Einzelergebnisse in der gesamten Meisterschaft

Zusätzliche Punkte werden für das beste Einzelergebnis (120 Wurf) in allen Meisterschaften (Einzel und Paar-Mixed) vergeben, wie in Anhang 1 angegeben. Für jeden Athleten ist nur 1 bestes Ergebnis pro Wettkampf gültig, sortiert nach der Reihenfolge der Platzierung. Bei gegebener Kegelgleichheit gilt Abbildung 6.3.3 ISO

c) NBC Pokalwettbewerbe Klubmannschaften

ca) Qualifikation

Ranglistenpunkte nach erzielten besten Einzelergebnissen in der Qualifikation, sortierte Abstiegsreihenfolge der Platzierung. Bei gegebener Kegelgleichheit gilt Abbildung 6.3.3 ISO. Der Athlet muss alle Würfe ohne Auswechslung spielen.

cb) Halbfinale, Finale, Spiel um Platz 3 (Final Four)

Ranglistenpunkte nach erzielten besten Einzelergebnissen in den letzten Final Four Spielen. Für jeden Athleten ist nur 1 bestes Ergebnis pro Spiel im Final Four gültig, sortiert nach Platzierungsreihenfolge. Bei gegebener Kegelgleichheit gilt Abbildung 6.3.3 ISO. Der Athlet muss alle Würfe ohne Auswechslung spielen.

d) Champions League

da) Final Four

Ranglistenpunkte nach erzielten besten Einzelergebnissen in den letzten vier Spielen. Für jeden Athleten ist nur 1 bestes Ergebnis pro Spiel im Final Four gültig, sortiert nach Platzierungsreihenfolge. Bei gegebener Kegelgleichheit gilt Abbildung 6.3.3 ISO. Der Athlet muss alle Würfe ohne Auswechslung spielen.

db) Übereinstimmungen

Für jedes Champions-League-Spiel, einschließlich der Final-Four-Spiele, erhalten die besten drei Einzelergebnisse jedes Spiels Punkte, sortiert nach Platzierung. Bei gegebener Kegelgleichheit gilt Abbildung 6.3.3 ISO. Der Athlet muss alle Würfe ohne Auswechslung spielen.

b) European Championships Women and Men

ba) Competitions: Single Classic, Pair mixed, Combination and Single Sprint
Ranking list points by placement in the competition.

bb) Best single results in all Championship

Additional points are awarded for the best single result (120 balls) in all Championship (single classic and Pair mixed) as specified in Appendix 1. Only 1 best result per competition is valid for each athlete, sorted descent order of placing. If it is given equality of pins figure 6.3.3 ISO is valid.

c) NBC Club Team's Competitions

ca) Qualification

Ranking list points by scored best singles results in qualification, sorted descent order of placing. If it is given equality of pins figure 6.3.3 ISO is valid. The athlete must play all balls without substitution.

cb) Semifinals, Final, Match for 3rd place (Final Four)

Ranking list points by scored best singles results in Final four matches. Only 1 best result per matches in Final four is valid for each athlete, sorted descent order of placing. If it is given equality of pins figure 6.3.3 ISO is valid. The athlete must play all balls without substitution.

d) Champions League

da) Final Four

Ranking list points by scored best singles results in Final four matches. Only 1 best result per matches in Final four is valid for each athlete, sorted descent order of placing. If it is given equality of pins figure 6.3.3 ISO is valid. The athlete must play all balls without substitution.

db) Matches

For each Champions League match, including Final Four matches, the best 3 single results of each match get points, sorted descent order of placing. If it is given equality of pins figure 6.3.3 ISO is valid. The athlete must play all balls without substitution.

- e) Champions League
Für den erreichten Weltrekord werden Punkte gemäß Anhang vergeben.

1.4 Gültigkeit der Punkte auf der Weltrangliste

- a) Die Weltrangliste wird vom NBC Büro verwaltet. Eine aktualisierte Liste wird nach jedem gültigen Wettbewerb auf der offiziellen Website von NBC veröffentlicht.
- b) In der Weltrangliste gelten die Athletenpunkte für Wettkämpfe, die innerhalb von zwei Jahren stattgefunden haben. Wenn der Wettbewerb vor mehr als zwei Jahren stattfand, werden die Punkte dieses Wettbewerbs gelöscht.

2 Weltrekorde

2.1 Anerkennung

Weltrekorde werden nur anerkannt, wenn diese während Weltmeisterschaften oder Europa-meisterschaft erzielt wurden. Die Weltrekorde sind durch das Sportdirektor zu bestätigen.

Wird während einer Veranstaltung der bestehende Weltrekord mehrmals überboten, dann wird nur die jeweils beste Leistung als neuer Weltrekord gewertet, anerkannt und geehrt.

2.2 Rekordliste und Ehrung

Die Rekordlisten werden im Office der NBC geführt. Die Rekordinhaber erhalten jeweils ein Diplom. Bei Mannschaftsrekorden wird jeweils ein Mannschaftsdiplom ausgestellt.

2.3 Geführte Weltrekorde

2.3.1 NBC erkennt die folgenden Weltrekorde an

- a) Einzel - 1 x 120 Wurf kombiniert
- b) Kombination Classic - 2 x 120 Wurf kombiniert. Im IR der Meisterschaft wird festgelegt, welche Einzelergebnisse für die Kombination gewertet werden.
- c) Kombination Sprint - 1 x 120 Wurf kombiniert and 1 x 40 Wurf (Sprint). Im IR der Meisterschaft wird festgelegt, welche Einzelergebnisse für die Kombination gewertet werden.
- d) Paar - 2 x 120 Wurf kombiniert
- e) Paar Mixed - 2 x 120 Wurf kombiniert
- f) Einzel Sprint - 1 x 40 Wurf kombiniert
- g) Tandem - 1 x 60 Wurf kombiniert
- h) Tandem Mixed - 1 x 60 Wurf kombiniert
- i) Team (6 Spieler) - 6 x 120 Wurf kombiniert
- j) Team (4 Spieler) - 4 x 120 Wurf kombiniert

- e) World Record
For the achieved World Record points are awarded in accordance with the Appendix.

1.4 Validity of points on World ranking list

- a) The world ranking list is managed by the NBC Office. An updated list will be posted after each valid competition on NBC's official website.
- b) In the World ranking list, the athlete's points are valid for competitions that took place within two years. If the competition was held more than two years ago, the points from that competition are deleted.

2 World Records

2.1 Recognition

World records are recognized only if they were played during World championships or European championships. The world records must be confirmed by director of sport.

If an exist world record beaten several times during an event, then only each time best result must be rated, recognized, and honored as new world record.

2.2 Record List and honor

The record lists are kept by Office of NBC. The record holders get a diploma each time. By team records is issued one team diploma each time.

2.3 World Records are kept

2.3.1 NBC recognizes the following world records

- a) Single - 1 x 120 balls combine
- b) Combination classic - 2 x 120 balls combine. In the IR of the Championship, it is defined which results are counted for the combination.
- c) Combination sprint - 1 x 120 balls combine and 1 x 40 balls (Sprint). In the IR of the Championship, it is defined which Single results are counted for the combination.
- d) Pair - 2 x 120 balls combine
- e) Pair mixed - 2 x 120 balls combine
- f) Single Sprint - 1 x 40 balls combine
- g) Tandem - 1 x 60 balls combine
- h) Tandem Mixed - 1 x 60 balls combine
- i) Team (6 players) - 6 x 120 balls combine
- j) Team (4 players) - 4 x 120 balls combine

2.3.2 Zusätzliche Bedingungen

- a) Der Weltrekord wird getrennt für die Altersgruppen Frauen, Männer, U23, U19 und U15 geführt, getrennt für Frauen und Männer.
- b) Bisherige Weltrekorde U18 werden nun zum Weltrekord U19.
- c) Erzielt ein Athlet einen Weltrekord in seiner Altersklasse und wurde dieses Ergebnis von Sportlern einer höheren Altersklasse noch nicht erreicht, so wird diese Leistung auch als Weltrekord der höheren Altersklasse anerkannt.
- d) Weltrekorde, die nicht in der vorherigen Version dieses Reglements wie in Punkt 2.3.1 definiert wurden, werden ab dem Datum des Inkrafttretens dieses Reglements aufbewahrt (Paar, Paar gemischt, Tandem, Tandem gemischt).

3 Inkrafttreten

Diese Durchführungsbestimmungen treten mit Wirkung zum 01.07.2024 in Kraft.

Alle bisher erlassenen Durchführungsbestimmungen treten mit Ablauf des 30.06.2024 außer Kraft.

Das NBC-Büro wird nach dem 01.07. die Ranglisten gemäß diesem Reglement erstellen und die Ergebnisse der letzten 2 Jahre führen.

2.3.2 Additional terms

- a) The World record is kept separately for the age groups women, men, U23, U19 and U15, separately for women and men.
- b) Previous World records U18 now become World record U19.
- c) If an athlete achieves a world record in his age group, and this result has not yet been achieved by athletes in a higher age group, this achievement is also recognized as a world record for the higher age group.
- d) World records that were not defined in the previous version of this Regulations like in point 2.3.1, will be kept from the beginning of the date of entry into force of this Regulations (Pair, Pair Mixed, Tandem, Tandem mixed).

3 Entry into force

These Implementing Regulations come into force from July 1st, 2024.

All Implementing Regulations until now enact are no longer in force as June 30th, 2024.

The NBC office will after 01.07. make new ranking lists in accordance with this Regulations, and they will count the results of the last 2 years.

Points for World ranking list

World Championship						
place	Single cl.	Pair	Combination	Sprint	Tandem	Team *
1.	2000	800	600	1000	500	1400
2.	1600	600	400	800	400	1200
3.	1400	500	300	600	300	1000
4.	1400	400	250	600	300	800
5.	1000	350	200	400	150	700
6.	1000	300	150	400	150	600
7.	1000	250	125	400	150	500
8.	1000	200	100	400	150	450
9.	600	180		200		400
10.	600	160		200		375
11.	600	140		200		350
12.	600	120		200		325
13.	600	100		200		300
14.	600	80		200		275
15.	600	60		200		250
16.	600	40		200		225
17.	300					200
18.	300					180
19.	300					160
20.	300					140
21.	300					120
22.	300					110
23.	300					100
24.	300					90
25.	300					80
26.	300					70
27.	300					60
28.	300					50
29.	300					40
30.	300					30
31.	300					20
32.	300					10

Best single results per competition		
place	Single cl.	Pair
1.	400	400
2.	300	300
3.	250	250
4.	200	200
5.	175	175
6.	150	150
7.	125	125
8.	100	100

European Championship				
place	Single cl.	Pair mix	Combination	Sprint
1.	1400	600	400	700
2.	1200	450	300	600
3.	1000	350	250	500
4.	1000	250	200	500
5.	600	200	160	300
6.	600	150	120	300
7.	600	100	80	300
8.	600	50	40	300
9.	300			150
10.	300			150
11.	300			150
12.	300			150
13.	300			150
14.	300			150
15.	300			150
16.	300			150

Best single results (120 balls) in all Championship	
place	Single / Pair mixed
1.	400
2.	300
3.	250
4.	200
5.	175
6.	150
7.	125
8.	100

The following additional points are awarded for achieving a World record. For pair and tandem (women/men/mixed) both players get points,

World Record			
Single cl.	Sprint	Pair	Tandem
800	500	300	300

Club Team Cups**						
place	World Cup		European Cup		NBC Cup	
	QF	FF	QF	FF	QF	FF
1.	600	300	500	250	400	200
2.	500	250	400	200	300	150
3.	450	225	350	175	250	125
4.	400	200	300	150	200	100
5.	350	175	250	125	150	75
6.	325	150	225	100	125	50
7.	300	125	200	80	100	30
8.	275	100	175	60	80	20
9.	250		150		60	
10.	225		125		40	
11.	200		100		20	
12.	180		80		10	
13.	160		60			
14.	140		40			
15.	120		20			
16.	100		10			
17.	80					
18.	70					
19.	60					
20.	50					
21.	40					
22.	30					
23.	20					
24.	10					

**

QF - Order by best singles results in qualification - the athlete must play all balls without substitution

FF - order by best single result from the Final Four matches (Semifinal, Final, Match for 3rd place) - the athlete must play all balls without substitution

Champions League***		
place	Final four	Match
1.	500	100
2.	400	75
3.	300	50
4.	250	
5.	200	
6.	150	
7.	100	
8.	50	

Final Four - order of the best individual result from the Final Four matches (Semifinal, Final, Match for 3rd place) - player must play 120 balls

Match - The best 3 individual results of each Champions League match (including Final Four matches) get points - player must play 120 balls.

* An athlete enters the ranking only if played at least 3 full matches. Ranking list points by average of all full matches played (must play all balls without substitution).

For best single results in the competition, only one best result for each player is taken for points.